
Protokoll fra FAU-møte onsdag 01.02.23  
 
Møteleder: Anne-Kristin Wadahl 

Referent: Bjørn Solnørdal Tennøe 

FAU møte nr. 6 for skoleåret 2022/2023 

Sted: Personalrommet, Kringsjå skole kl. 18-20:00 

 

 

 

Tilstede på møtet:  

Klasse FAU representant 

 Rektor  

1A -  

1B Miriam Ragle Aure 

1C Siv Sæterbø 

2A Wilhelm Bjølseth (økonomi ansvarlig) 

2B Colin Thomsen 

2C Katinka Holtsmark 

3A Fayeza Mohseni  

3B Nanna Lone 

3C Emily Bakken 

4A Kjersti Eide 

4B Ingvild Kirkehei  

5A -  

5B Liv Hilde Pettersen 

5C Piritta Nyberg 

6A Kirsti Bull 

6B Guro Hattestad og Anne-Kristin Wadahl (leder) 

7A Stine Bakkejord  

7B Bjørn Solnørdal Tennøe 

 Marte Braathen (tidlig leder 17.mai) 

 

Faste saker:  

 
1. Godkjenning av innkalling 

 

Innkalling til FAU møte ble sendt ut via innkalling til arrangement i Spond på FAU Kringsjå Skole 

appen. I tillegg ble det varslet om møtet en uke før ved å sende ut et innlegg om møtedato og at 

saker kunne meldes inn til FAU leder innen helga.  

 



Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  

 

2. Godkjenning av Protokoller  

 

Utkast til protokoll fra FAU møte 07.12.2022 var sendt ut via Spond for korrigering/ 

kommentarer. I de sakene Rektor har svart på eller legger frem på møtet får rektor anledning til å 

se gjennom protokollen hva gjelder disse sakene.   

 

Alle FAU representanter skal sende ut protokollen til sine respektive klasser. Rektor vil sende ut 

protokollen via skolemeldingstjenesten til skolen også. Protokollen skal også legges tilgjengelig 

på nettsiden til Kringsjå Skole.    

 

Vedtak: Protokollen fra 07.12.2022 ble godkjent. Den skal distribueres via skolens 

meldingstjeneste og legges ut på skolens hjemmeside.  

 

3. Siste nytt fra rektor/skole/AKS 

3.1  Temperatur: Forsøker å justere. Alle er enige om at det ikke er bra. Ansvarlig er Oslobygg, 
eier av bygget. Ble verre i høst pga. noen nye motorer for gulvvarmen. Stor-vedlikeholdet 
kommer først i mai når varmen i hovedsak kan skrus av. I mellomtiden forsøkes det med mindre 
utbedringer. Hovedverneombudet kan involveres. 

3.2 Budsjett: 
Situasjon per i dag: Utgiftene øker mer enn inntektene. Kringsjå skole har flere lærere enn de kan 
lønne. Må redusere lønnsutgiftene. Håper å unngå overtallige. Pål har sluttet, blir ikke erstattet. 
Kan eksempelvis bli mindre av delte timer og tolærersystem. Lektorer, som det blir flere av, 
tjener også mer. 

Forskjellig beregningsgrunnlag for tilskuddene til AKS og skolen for «sosiodemografisk tildeling». 
På AKS: per elev. På skole: Medianinntekt. Resultat for Kringsjå: Blir for lite på skolen. AKS får 
minskede inntekter fordi AKS-kjernetiden blir gratis. Flere foreldre velger da gratisalternativet til 
sitt barn. Oppdateringer på tilgjengelig midler i april 

3.3 Rapporter:  
Resultater fra Elevundersøkelsen har vanskeligere tilgjengelig tall nå enn før pga. GDPR-relaterte 
tiltak i Utdanningsdirektoratet (Udir) sine rapporter. Nasjonale prøver viser at elevene på 
Kringsjå skole gjorde det best i bydel Nordre Aker i alle fagene (engelsk, lesing og regning) 

3.4 Gymsal:  
Årsak til at gymsalen ikke har vært i bruk er sendt ut til skolen via skolemelding. Bakgrunnen var 
en vegg som ikke var sikret godt nok, og som ventet på reparasjon grunnet sykdom. Den er nå i 
bruk igjen.  

3.5 Pedagogikk:  
Vi har ikke hatt noen overgang fra 45 min til 60 min. Skolen har de siste 10 årene hatt 60 
minutters økter. Rektor svarte ut at det ved 45 minutters økter ville være mer utfordrende å 
møte fag-/timetallsfordelingen for Osloskolen, ettersom denne er gitt i 60 min økter. 
 
3.6 Oppfordring  
Rektor: Fremsnakk lærere og skolen. Sett fokus på «fellesskapsdidaktikk». 



 
Vedtak: FAU tok informasjonen fra rektor til orientering.  

 

4. Orientering fra de ulike gruppene 

 

4.1 AKS 

Går dårlig økonomisk (reduserte inntekter fordi AKS-kjernetiden har blitt gratis), tilbudet 

reduseres, ref. budsjettgjennomgang av rektor.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

 

4.2 17.mai gruppa 

 

Tidligere leder for gruppa Marte Braathen kom og informerte om det som ble gjort i fjor (2022), i 

tillegg delte hun videre de dokumenter som var produsert og ble benytta i fjor (Google disk).   

Gruppe: Nanna (3B), Emily (3C), Colin (2B) 
 
Ikke meningen at FAU-representanter skal være utførende, men at det skal være en egen 17. 
mai-gruppe som delegerer videre til de klasser som har ansvaret for gjennomføringen. 

2022: Færre premier til lotteriet enn tidligere år 

4. klasse-foreldrene skal være med på å rydde.  

Denne gruppa styrer ettermiddagsarrangementet på skolen, og har ingenting med 

morgenarrangementet å gjøre.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.3 Trafikkgruppe 

Ikke noe nytt å melde.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

 

4.4 SUSNA 

Representant: Siv Sæterbø (1C) 

Vara: Liv Hilde Pettersen(5B) – NY!  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.5 Driftsstyre     

Rektor redegjorde for budsjettet ref. over. Dette ble behandlet på siste FAU møte.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

 



4.6 SMU   

- Ingen spesielle ønsker til skolegården annet enn vedlikehold av redehusken 

- Positive til ID-feiring 

- Maren (miljøterapeut) er engasjert. Mulig kandidat for utemiljøgruppa og integreringsgruppa? 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

4.7 Utemiljø   

 

Det foreligger ingen overordnet plan for skolegården per i dag. Ting har blitt til og plassert 

ettersom. Gruppa har planer om å få laget en overordnet plan på skolegården. Dette vil også 

kunne brukes i søknader til ulike støtteordninger, og også til å lage en langsiktig plan for hva FAU 

skal jobbe for å få på plass i årene fremover mm. 

   

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.8 Integrering  

Forslag om å lage en «testpilot» samling rundt ramadan og ID (fredag 21. april eller mandag 24. 
april). Wilhelm Bjølseth (2A) har laget et forslag til markering. Stikkord: «Lavterskel». 
Presentasjon av klær, bilder. Mulighet for å pynte seg på skolen. 

Trenger kontakt med muslimske foreldre i alle trinn for å få til arrangementsgruppe for 
markering av ID 

Dersom «testpiloten» blir vellykket så kan man se på muligheten for å markere dette for andre 
religioner, eks. jødedom og hinduisme el.  

• Vedtak: FAU vedtok at testpilot «skissert» forsøkes gjennomført ved at Integreringsgruppa 
trenger kontakt med muslimske foreldre i alle trinn for å få arrangementsgruppe for 
markering av ID (avslutning av ramadan) fredag 21. april eller mandag 24. april.  

4.9 Foreldreforedrag 

Mulig foredrag med Maja Skogstad «@ernaeringsmamma», tar 8.000 kr. for et foredrag. 
Livestreame; hvis mulig tilby opptak en begrenset periode 

Vedtak: FAU vedtok at kosthold er et viktig tema, og ønsker at gruppa organiserer et foredrag 

med Maja Skogstad for Kringsjå Skole. 

4.10 Økonomi  

Det er snaue 125.000 kr. på konto. Brønnøysundregisteret har utdatert informasjon fra 2020 om 

«styret i FAU Kringsjå». Dette hindrer foreløpig tilgang på bankkontoen. Så snart samordna 

registermelding er oppdatert der så ordner dette seg.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

 



Oppfølgingsaker fra sist møte  

5. Nye uteleker - Mooncars 

AKS vil gjerne ha sykler/mooncars som vurderes innkjøpt av FAU (illustrert i forslag), men ikke 
sparkesykler (det siste ønskes ikke pga. skader og konflikter). Skolen sier det er uproblematisk å 
oppbevare og vedlikeholde uteleker. Hvilke modeller som skal kjøpes inn gjøres i samråd med 
skolen og AKS. 
 
Vedtak: FAU vedtok at skolen og AKS blir enig om hvilke sykler/mooncars som er egnet for 
Kringsjå Skole til innkjøp innenfor en kostnadsramme på kr 25 000. Den som får best 
innkjøpsbetingelser kjøper syklene.  

6. Kulturskole – Hvorfor ikke på Kringsjå Skole? 

Kulturskolen har tanker om å ekspandere, og har bedt oss om å komme med ønsker for tilbud.  

Det er ønskelig med etter skoletid tilbud (ettermiddag og kveld). Hver klasserepresentant sjekker 

med sin klasse om eventuelle ønsker.  

Vedtak: FAU vedtok at hver klasse sender inn ønsker som formidles videre til Kulturskolen 

Nye beslutningssaker 

7. 7. mai tog – 2023  

 

Skolen måtte svare innen 10. februar på hvorvidt de skulle delta i barnetoget på 17.mai. Den 

syttende mai faller på en onsdag, torsdag er Kristi Himmelfart og fredag er det skolefri.  

 

Utfordringen for skolen er «gratisprinsippet», og at de har ikke anledning til å samle inn penger 

for buss til dette. I fjor var det ikke alle som hadde meldt seg på bussen som betalte for den, og 

skolen sto igjen med et underskudd som FAU vedtok å dekke opp.  

 

Vedtak: FAU vedtok enstemmig at Kringsjå Skole skal delta i barnetoget i Oslo Sentrum 17.mai. 

FAU sammen med skolen ser på transportalternativer ned til byen, og ulike konsekvenser knyttet 

til disse alternativene.  

 

8. Hjertesone prosjekt:  

Se vedlegg 4.  
 

«Hjertesoneprosjektet er et initiativ for å sikre tryggere skolevei for barneskoleelever. Vi håper at 

dere vil bli en hjertesoneskole i 2023!   

Hjertesoneprosjektet er et samarbeid mellom skolen, FAU, Bymiljøetaten, Oslobygg, UDE og 

Trygg Trafikk. I samarbeid utreder vi hvor de trafikale problemene rundt skolen er størst og 

kartlegger skoleveier. Gjennom gjennomføring av stedsanalyser og medvirkning med elever og 

foresatte, skaper vi sammen en «hjertesone». Dette er et område rundt skolen hvor vi aktivt 

jobber for å redusere trafikkpågangen gjennom holdningsskapende arbeid og andre relevante 

tiltak, potensielt fysiske.  

 



Jeg vil igjen presisere at dette er et samarbeid mellom skolen og FAU og Oslo kommune. Kringsjå 

skole vil ikke stå alene i gjennomføring av dette arbeidet, men vil motta rikelig med bistand i alle 

prosjektets faser. Prosjektets mål er at alle barneskolene i Oslo skal bli hjertesoneskoler i løpet av 

de kommende årene. For å kunne følge opp hver enkelt skole på en god måte, inviterer vi et 

begrenset antall skoler hvert år, og ønsker å ha Kringsjå skole med på laget i 2023. Dersom dere 

ønsker å lese mer om hjertesoneprosjektet finnes mer informasjon her, samt i infobrevet som 

ligger vedlagt.» 

       Vedtak: Saken utsettes til neste møte.  

9. 17.mai «frokost» skolen.  

Forslagsstiller redegjorde for saken, og ønsket om å lage en enkel, lavterskel 17.mai tilstelning på 

skolen på morgenen. Det ble foreslått at 5-7.trinn kunne lage en rulleringsordning for å 

gjennomføre dette. Her kunne man for eksempel forhåndsbestille/betale en ferdiglevert enkel 

«piknikk» kurv med frokostinnhold.  

 

Etter fjorårets 17.mai tilstelning uten særlig innhold og heller ikke synging av nasjonalsangen, så 

er det ønskelig å bistå skolen med en enkel kjøreplan som skolen kan følge fast hvert år med 

noen justeringer – og som elevene legger inn øvinger på mot våren.  

Vedtak: FAU vedtok at  

1. Det legges frem et forslag til kjøreplan for Kringsjå Skoles «17.mai morgen og flaggheising» til 

neste møte, slik at skolen kan ha tid til å øve inn «programmet».  

2. Øvrige ideer bør konkretiseres før behandling og vedtak i FAU.  

Eventuelt   

10. Toaletter: Noen barn vil ikke gå på do pga. skitne toaletter. Har vært gjentakende. Skolen har 
to ansatte renholdere på dagtid, og i tillegg kommer det renhold på kveldstid.  

Vedtak: Oppfordre foreldre til å lære og fortelle barna om toaletthygiene. Dette er noe også 
skolen kan ha fokus gjennom læring. Rektor vurderer muligheten for ekstra tilsyn og renhold av 
toalettene.   

11. Informasjon om skolens håndtering av mobbesaker 

Det har vært barn har opplevd utrygt skolemiljø. FAU er usikre på om dette er enkeltsaker og om 
hvordan skolen har håndtert dette. 

Vedtak: FAU ønsker redegjørelse fra rektor om håndtering av mobbesaker 

Neste møte  

Neste møte er onsdag 01.03.22. Møte avholdes på Teams (forslag).  

 

Evt. saker må sendes som vedlegg på epost til akw@ridderrennet.no innen frist gitt i Spond 

gruppa.  

 

https://www.oslo.kommune.no/prosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/
mailto:akw@ridderrennet.no


 


